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Besluitenlijst van de commissie Algemene Zaken d.d. 20 mei 2014. 

 

 

Aanwezig: 

mevrouw M.A.H. van der Zanden-Swinkels voorzitter 

de heer F.M.J. Biemans   lid 

de heer T.J.M. Biemans   plv. lid 

de heer J.A.J. Leenders    lid 

mevrouw M.C. Slaets-Sonneveldt   lid 

de heer B.M. Straatman   lid 

de heer J.H. Strijbosch   lid 

de heer B.H.M. Swinkels   lid 

de heer M.L.M. van Heijnsbergen   griffier  

de heer J.G.M.T. Ubachs   burgemeester 

de heer A.J.L. Meulensteen   wethouder 

 

Afwezig: 

de heer J.H. Vereijken   lid 

 

1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. Zij meldt dat de heer Vereijken 

wordt vervangen door de heer T. Biemans. 

 

2. Vaststelling van de agenda 

De agenda wordt conform vastgesteld.  

 

3. spreekrecht 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

4. Voorstel tot instemming met de zienswijze op de 1e wijziging begroting 2014 van 

de Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost 

De commissie adviseert de raad om in te stemmen met het voorstel en het als hamerstuk in de 

raad te behandelen. 

 

5. Voorstel tot instemming met de zienswijze op de ontwerpbegroting 2015 en 

meerjarenraming 2016-2018 van de Veiligheidsregio Brabant-Zuidoost 

De heer Ubachs zegt toe dat in de eerste vergadering van de commissie na de zomer een 

presentatie wordt gegeven over de ontwikkelingen bij de Veiligheidsregio. 

 

De commissie adviseert de raad om in te stemmen met het voorstel en het als hamerstuk in de 

raad te behandelen. 
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6. Voorstel tot instemming met de zienswijze concept-programmabegroting SRE 2015 

Mevrouw Slaets en de heer Strijbosch informeren naar de financiële risico’s voor Laarbeek als 

gevolg van het al of niet overnemen van personeel van het SRE door de deelnemende 

gemeenten.  

De heer Straatman mist in de programmabegroting een strategie met betrekking tot 

duurzaamheid en vraagt waarom dit geen apart thema is. De regio zou hierin koploper moeten 

zijn. Hij pleit ervoor om hierover een passage op te nemen in de zienswijze.  

De heer Ubachs geeft aan dat er ten aanzien van het personeel van het SRE twee uitdagingen 

liggen. De eerste heeft betrekking op de taken die naar de subregio’s gaan. Daarbij is de 

afspraak gemaakt dat het personeel mee overgaat met het werk. De gemeenten die dat doen 

worden gekort op hun bijdrage aan het probleem van de rest van het personeel. Als niemand 

personeel overneemt dan kost dat de gemeente Laarbeek circa € 20.000,- per jaar. 

Voor wat betreft het personeel dat verbonden is aan de taken die straks niet meer gedaan 

worden, gaat het om circa 20 fte. Hierover zijn nog geen afspraken gemaakt. Hij meldt dat de 

jaarrekening van het SRE een positief saldo geeft van 2,2 miljoen. Met dit bedrag wordt een 

voorziening gevormd ten behoeve van de frictiekosten van het achterblijvend personeel met de 

bedoeling om dit over een periode van 5 jaar af te bouwen. 

Hij heeft ervoor gepleit om het onderwerp duurzaamheid als hoofdthema op te nemen in de 

programmabegroting. Hiervoor was geen meerderheid te vinden. Duurzaamheid zal wel een vast 

onderdeel zijn van elk ander programma. 

 

De commissie adviseert de raad om het voorstel als bespreekstuk in de raad te behandelen. 

 

7. Voorstel tot instemming zienswijze gewijzigde begroting 2014 en ontwerpbegroting 

2015 GGD Brabant Zuidoost 

Enkele commissieleden informeren of Laarbeek de enige gemeente is die de gekozen indexering 

te hoog vindt.  

De heer Ubachs weet niet of dat het geval is. Hij zal dat nagaan en dit aan de commissie 

meedelen. Er is gekozen voor één indexeringsmethode vergelijkingen mogelijk te maken.  

 

De commissie adviseert de raad om in te stemmen met het voorstel en het als hamerstuk in de 

raad te behandelen. 

 

8. Rondvraag 

Van de rondvraag wordt geen gebruik gemaakt. 

 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 18 juni 2014. 

 

De griffier,    De voorzitter, 

 

 

 

M.L.M. van Heijnsbergen   M.A.H. van der Zanden-Swinkels  

 


